
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Wit-van der Zanden en Smits-van den Berg, 

 

U hebt het college op 24 februari 2021 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over Pilot 

Open Centrum. In deze brief beantwoorden we uw vragen puntsgewijs.  

 

 

1. Bent u het met het CMO eens dat het centrum van Oss heel geschikt is om een dergelijke 

pilot uit te voeren?  

Ondernemers in het stadscentrum van Oss hebben via het CMO het verzoek gedaan om een 

pilot te starten waarbij winkels en horeca verantwoord weer open gaan. Hoe zeer het college 

de wens en noodzaak van ondernemers snapt, en het Osse centrum geschikt zou zijn voor een 

pilot, is het helaas niet mogelijk om hier aan mee te werken. In het antwoord op vraag 3 gaan 

we hier nader op in.  

 

2. Het voorjaar komt eraan. Vindt u dat het de veiligheid ten goede zou komen als bezoekers 

van het centrum op een terras kunnen plaatsnemen i.p.v. op de openbare bankjes?  

Openstellen van horecaterrassen heeft een aantrekkende werking op bezoekers in het 

centrum. Dat betekent dat het drukker in het centrum kan worden dan wenselijk is. Wij zijn 

het met u eens dat bezoekers nu plaats nemen op de openbare bankjes. Wij verwachten van 

bezoekers dat zij de coronamaatregelen in acht blijven nemen en 1.5 meter afstand houden 

en geen groepen vormen.  

 

3. U heeft niet de bevoegdheid om over het voorstel van het CMO te beslissen, maar geeft 

aan bereid te zijn een lobby te starten. Bent u bereid om uzelf hiervoor tot het uiterste in 

te spannen om ervoor te zorgen dat Oss deze pilot kan uitvoeren?  
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We zien dat ondernemers het moeilijk hebben. Daarom hebben wij verkend wat de 

mogelijkheden zijn. Maar de landelijke coronamaatregelen laten zo’n plaatselijke versoepeling 

niet toe. Eerder is in een andere gemeente een soortgelijk plan gepresenteerd. Dit is toen 

door het landelijk Veiligheidsberaad van burgemeesters afgekeurd. Ook in de corona-

persconferentie van dinsdag 23 februari heeft premier Rutte nog eens benadrukt dat het 

volledig openen van winkels en horeca nog niet aan de orde is. De besmettingscijfers zijn 

daarvoor nog te hoog. Wel is het vanaf woensdag 3 maart mogelijk om te winkelen op 

afspraak. 

 

4. Mocht het onverhoopt niet lukken om met een pilot in het centrum te starten, bent u dan 

bereid om verder te gaan onderzoeken wat er wél kan en u hiervoor hard te maken?  

Zodra wij mogelijkheden zien zullen wij deze zeker onderzoeken. De Osse 

centrumondernemers hebben eerder laten zien zich over het algemeen goed aan de regels te 

houden.  

 

5. Naast het voorstel van het CMO hebben het CMO en de ondernemers in Oss ongetwijfeld 

uitstekende ideeën over het openen van winkels en bedrijven op een veilige manier. Bent u 

met hen in gesprek? Zo ja, kunt u aangeven hoe? Is op dit vlak verbetering nodig?  

We zijn als bestuur regelmatig in gesprek met het CMO over de maatregelen. We bepreken 

wat we kunnen doen om ondernemers te helpen binnen de geldende maatregelen. Dat doen 

we voor zowel de winkeliers als de horeca. Zo hebben we het bijvoorbeeld samen met het 

CMO Click&Collect zo aantrekkelijk mogelijk gemaakt, waarbij we ook het (onder 

voorwaarden) binnen afhalen toestaan. En kijken we nu naar de mogelijkheden van de horeca 

rondom terrassen als de horeca weer open mag.  

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Oss. 

 

 

 

 

 

De secretaris,     De burgemeester, 

 

 

 

Drs. H. Mensink     Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans 

 


